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OZK.0002.14.1.2024.KM 

Protokół Nr VIII/2024 z VIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli, 

przy ul. Podleśnej 15, dnia 22 października 2024 r. 

Początek posiedzenia o godz. 1530, zakończenie o godzinie 1645 

 

W momencie rozpoczęcia Sesji na sali obecnych było 21 Radnych. Posiedzeniu przewodniczył 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres. Posiedzenie protokołowała Katarzyna 

Myszka. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

6. Informacja Naczelnika Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska o stanie 

środowiska na terenie Powiatu Stalowowolskiego.  

7. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego w Janowie 

Lubelskim, Kolbuszowej, Sandomierzu, Stalowej Woli. 

8. Informacja Zarządu Zlewni w Stalowej Woli o stanie wałów przeciwpowodziowych, 

rowów melioracyjnych i urządzeń wodnych na terenie Powiatu Stalowowolskiego.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i  o wolontariacie na 2025 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przekazania 

wniosku. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającego uchwałę 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu 

terytorialnego w 2024 roku. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad Sesji. 

 

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres działając na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy 

o samorządzie powiatowym otworzył obrady formułą: „Otwieram VIII Sesję Rady Powiatu 

Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał przybyłych radnych, przedstawicieli starostwa, 

zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnych mediów – prasy, radia, telewizji miejskiej, 

a także mieszkańców Powiatu. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres na podstawie 

listy obecności oraz elektronicznego potwierdzenia obecności przez Radnych stwierdził 

prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że Starosta Stalowowolski działając na podstawie § 48 ust. 5 

Statutu Powiatu Stalowowolskiego w dniu 17 października 2024 r. złożył wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad punktów: 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającego uchwałę 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2024 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. 

o  rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do 

kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników 

powiatowych urzędów pracy.  

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie cesji wierzytelności Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w  sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 r. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2029.  

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w  sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego.  

 

Poinformował także, że projekty uchwał zostały zaopiniowane przez Komisję Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa oraz Komisję Budżetu, Finansów i  Rozwoju Gospodarczego. 

 

Kolejny wniosek wpłynął w dniu 21 października 2024 r. W imieniu Zarządu Powiatu Starosta 

Stalowowolski działając na podstawie § 48 ust. 5 Statutu Powiatu Stalowowolskiego zwrócił 

się o wprowadzenie: 
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 Autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 r.  

 Autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039.  

 Autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

W dniu 22 października 2024 r. także wpłynął wniosek o  wprowadzenie na podstawie §48 ust. 

5 Statutu Powiatu Stalowowolskiego: 

 Autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 r.  

 Autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039. 

Następnie Pan Przewodniczący poprosił Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Pana Tomasza Brymorę o uzasadnienie wprowadzenia projektu uchwały oraz Skarbnika 

Powiatu Panią Elżbietę Kulpę o uzasadnienie wprowadzenia pozostałych czterech projektów 

uchwał oraz omówienie wszystkich autopoprawek. 

 

Radny Andrzej Szlęzak opuścił salę obrad. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku 

obrad.  

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającego uchwałę 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom 

powiatowym w roku 2024 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o  rehabilitacji zawodowej i społecznej 

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów 

pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów pracy do porządku obrad głosowało – 20 

radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się - 0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 15:36 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 15:36 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 15:36 

4 Andrzej Szlęzak Nie głosował ------------ 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 15:36 
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6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 15:36 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 15:36 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 15:36 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 15:36 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 15:36 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 15:36 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 15:36 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 15:36 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 15:36 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 15:36 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 15:36 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 15:36 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 15:36 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 15:36 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 15:36 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 15:36 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie cesji wierzytelności Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli do porządku obrad 

głosowało – 20 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się - 0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 15:37 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 15:37 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 15:37 

4 Andrzej Szlęzak Nie głosował ------------ 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 15:37 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 15:37 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 15:37 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 15:37 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 15:37 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 15:37 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 15:37 
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12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 15:37 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 15:37 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 15:37 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 15:37 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 15:37 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 15:37 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 15:37 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 15:37 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 15:37 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 15:37 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w   sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 r. wraz z autopoprawkami do porządku obrad 

głosowało – 19 radnych, głosów przeciw - 0 i wstrzymujących się - 1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 15:38 

2 Bogusława Latawiec Wstrzymał się 22.10.2024 15:38 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 15:37 

4 Andrzej Szlęzak Nie głosował ------------ 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 15:37 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 15:37 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 15:38 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 15:37 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 15:37 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 15:37 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 15:37 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 15:37 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 15:37 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 15:37 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 15:37 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 15:37 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 15:37 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 15:37 
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19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 15:37 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 15:37 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 15:37 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2029 wraz 

z  autopoprawkami do porządku obrad głosowało – 20 radnych, głosów przeciw 

i  wstrzymujących się - 0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 15:38 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 15:39 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 15:38 

4 Andrzej Szlęzak Nie głosował ------------ 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 15:38 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 15:38 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 15:38 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 15:38 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 15:38 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 15:38 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 15:38 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 15:38 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 15:38 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 15:38 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 15:38 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 15:38 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 15:38 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 15:38 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 15:38 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 15:38 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 15:38 

 

Radny Andrzej Szlęzak powrócił na salę obrad. 
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Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w  sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego wraz z  autopoprawkami do porządku obrad głosowało – 20 

radnych, głosów przeciw – 1,  wstrzymujących się - 0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 15:39 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 15:39 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 15:39 

4 Andrzej Szlęzak Przeciw 22.10.2024 15:40 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 15:39 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 15:39 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 15:39 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 15:39 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 15:39 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 15:39 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 15:39 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 15:39 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 15:39 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 15:39 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 15:39 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 15:39 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 15:39 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 15:39 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 15:39 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 15:39 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 15:39 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są inne wnioski dotyczące zmian w porządku 

obrad? Więcej wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący poinformował, że pozostałe punktu 

ulegają przesunięciu o 5 więcej. 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został przekazany wraz 

z materiałami na sesję. Zapytał, czy są pytania, uwagi, uzupełnienia do protokołu z VII Sesji 

Rady Powiatu Stalowowolskiego? Nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie 
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za przyjęciem protokołu Nr VII/2024 z dnia 24 września 2024 r. Głosowało: za – 20, przeciw 

– 0, wstrzymujących się – 1. Protokół Nr VII/2024 z dnia 24 wrzesnia 2024 r. został 

przyjęty.  

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 15:41 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 15:41 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 15:41 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 22.10.2024 15:41 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 15:41 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 15:41 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 15:41 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 15:41 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 15:41 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 15:41 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 15:41 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 15:41 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 15:41 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 15:41 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 15:41 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 15:41 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 15:41 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 15:41 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 15:41 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 15:41 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 15:41 

 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało przesłane na skrzynki e-mail. 

Zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego sprawozdania? Nie zgłoszono. 

Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Zarządu Powiatu.  

 

Ad. 5 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

Przewodniczący poinformował, że informacja omawiana była podczas posiedzeń Komisji 

Stałych Rady Powiatu Stalowowolskiego. Zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionej 
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informacji? Radny Andrzej Szlęzak zabrał głos. Powiedział, że jeden z lokalnych 

przedsiębiorców zadał mu pytanie dotyczące relacji między szkołami ponadpodstawowymi 

w  powiecie i kształceniem potrzebnych pracowników, otóż owy przedsiębiorca zapytał ile 

osób kształci się w konkretnych zawodach, w których on oferuje dobrze płatną pracę? Pan 

Radny dopowiedział, że jest ogromny deficyt wykształconych w odpowiednich kierunkach 

młodych ludzi i przedsiębiorcy zmuszeni są do zatrudniania pracowników z Azji i Bliskiego 

Wschodu. Zapytał Naczelnika Wydziału Edukacji o to, czy jest jakaś forma współpracy między 

pracodawcami, a szkołami? Pani Naczelnik Bożena Karlik odpowiedziała, że oferta 

kształcenia zawodowego jest ogromna, poszczególne szkoły współpracują z przedsiębiorcami 

proponując w okresie naboru szeroką ofertę kształcenia. Dodała, że ze strony Powiatu 

podejmowane są wszelkie działania, żeby zapełnić rynek pracy i żeby młodzież była kształcona 

w takich zawodach, które są potrzebne w zakładach zlokalizowanych na terenie Stalowej Woli 

oraz Powiatu Stalowowolskiego. Radny Andrzej Szlęzak zapytał o to jakie konkretnie są to 

działania?  Pani Naczelnik odpowiedziała, że to jest zadanie szkół odpowiedzialnych za 

rekrutację. Radny stwierdził, iż w jego opinii Powiat „umywa ręce”. Przewodniczący Rady 

Powiatu Ryszard Andres udzielił głosu Staroście Stalowowolskiemu Januszowi 

Zarzecznemu, który powiedział, że od dawna mimo zapotrzebowania, młodzież nie chce się 

kształcić w wielu zawodach. Przykładem jest murarz, cieśla, dekarz, odlewnik, tynkarz. Co 

więcej zmienia się trend, tak jak dawnej znów popularne zaczynają być licea ogólnokształcące, 

bo młodzież chce studiować w Polsce w większych ośrodkach niż Stalowa Wola oraz za 

granicą. Pan Starosta powiedział, że Powiat Stalowowolski i tak może mówić o sukcesie w 

tegorocznej rekrutacji, bo jak nigdy otworzono 6 klas branżowych pierwszego stopnia. 

Działania promocyjne są prowadzone każdego roku. Organizowane są wyjazdy do szkół, dni 

otwarte, spotkania z przedstawicielami Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli, a także z 

przedstawicielami zakładów produkcyjnych. Oferowane są stypendia, padają zapewnienia o 

gwarantowanych miejscach pracy itd. Radny Marek Ujda stwierdził, że w obecnych czasach w 

większości preorientację zawodową określają media społecznościowe i opinia rówieśnicza, a 

wpływ rodziców czy informacji przekazywanych w sposób tradycyjny jest wręcz śladowy. Na 

przestrzeni lat wykształciły się też nowe zawody związane z branżą internetową: influencer, 

tiktoker, trendsetter i wiele osób będzie chciała spróbować sił właśnie w takim obszarze. 

Dodał, także że sztuczna inteligencja wyprze mnóstwo zawodów, a także, że trzeba pogodzić 

się z  myślą, że Polska dołączając do grona krajów rozwiniętych, nie uniknie importu taniej siły 

roboczej, bo rodacy nie będą zainteresowani ciężką, trudną, fizyczną pracą. Pan Radny 

powiedział, że pewne koło historii nadal się toczy, do tego dochodzi zapaść demograficzna 

naszego kraju. Następnie głos zabrał ponownie Radny Andrzej Szlęzak, który powiedział, że 

dyskusje w tym temacie powinny odbywać się wyselekcjonowanym gronie, które będzie 



 10 

pracowało nad systematycznym, systemowym  opracowywaniem tego typu problemów, gdyż 

jak wnioskuje z wypowiedzi Pana Starosty i Pani Naczelnik - nie ma takiego systemu, który jest 

na bieżąco nowelizowany, sprawdzany i kontrolowany. Ponadto Pan Radny powiedział, że 

ukierunkowywanie powinno rozpocząć się już w szkole podstawowej, gdyż żeby ucznia 

zainteresować kształceniem zawodowym, to należy go kształtować politechnicznie od 

podstaw, od pierwszej klasy podstawówki. Pan Starosta Janusz Zarzeczny odpowiedział, że 

zgadza się ze słowami Radnego, dlatego też dyrektorzy szkół ponadpodstawowych odwiedzają 

podstawówki i są prowadzone rozmowy z  rodzicami oraz uczniami. Aktualny rok szkolny już 

się rozpoczął, z bardzo zadowalającym, jak już wcześniej wspomniał naborem, natomiast 

zaprosił Radnego Andrzeja Szlęzaka do współpracy w tym zakresie na rok następny oraz do 

dołączenia do Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

Powiedział, że dzięki wspólnemu działaniu, współpracy będzie być może jeszcze lepszy efekt. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

Nikt więcej się nie zgłosił do dyskusji.  

Przewodniczący następnie podziękował Pani Naczelnik Bożenie Karlik za przygotowanie 

informacji oraz obecność na sesji. 

Rada zapoznała się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2023/2024 

 

Ad. 6 Informacja Naczelnika Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska o stanie 

środowiska na terenie Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący poinformował, że informacja omawiana była podczas posiedzeń Komisji 

Stałych Rady Powiatu Stalowowolskiego. Zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionej 

informacji? Nie zgłoszono. 

Rada zapoznała się z informacją Naczelnika Regionalnego Wydziału Monitoringu 

Środowiska o stanie środowiska na terenie Powiatu Stalowowolskiego. 

 

Ad. 7 Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego w Janowie 

Lubelskim, Kolbuszowej, Sandomierzu, Stalowej Woli. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie było omawiane podczas 

posiedzeń Komisji Stałych. Zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego 

sprawozdania? Radna Leokadia Gugała przedstawiła następujący problem. Otóż w 

Chwałowicach jest kanał, który płynie do przepompowni w Janiszowie. Wymaga on 

udrożnienia i oczyszczenia. Dyrektor Nadzoru Wodnego w Sandomierzu Pan Dariusz Sobczyk 

odpowiedział, że kanał ten będzie częściowo udrażniany, natomiast całościowo będzie 
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udrożniony w roku 2025, po uzyskaniu na ten cel finansów. Dodatkowo jest prowadzony 

szereg działań remontowych na przepompowni w Janiszowie m.in. został wykonany kapitalny 

remont jednej pompy, a dwa kolejne silniki będą niebawem remontowane. Wszystko po to, 

żeby właśnie w okresie wiosennym, w okresie roztopów ta pompownia mogła pracować 

z większą wydajnością przez dłuższy okres, żeby nie dochodziło do zalewania terenów 

w miejscowości Chwałowice. Kolejne pytanie zadała Radna Zofia Ciesielska-Grella. Zapytała 

o możliwość podjęcia działań przepływu rzeki Sanna na terenie Gminy Zaklików. Jak 

poinformowała, od dłuższego czasu  rzeka Sanna systematycznie ulega zamulaniu, wciąż się 

spłyca oraz zarasta roślinnością. Problem, jak dodała Pani Radna, dotyczy także śluzy na 

terenie Zaklikowa. Proces zamulenia rzeki jest widoczny powyżej poziomu śluzy, w kierunku 

Powiatu Janowskiego. Pani Marta Puk Kierownik Nadzoru Wodnego z rejonu Stalowa Wola 

poprosiła, aby zwrócić się na piśmie z pytaniami, czy też propozycjami działań. Zostaną one 

rozpatrzone, a odpowiedź zostanie udzielona pisemnie.  Więcej pytań nie zgłoszono.  

Rada zapoznała się ze sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie nadzoru 

wodnego w Janowie Lubelskim, Kolbuszowej, Sandomierzu, Stalowej Woli. 

Ad. 8 Informacja Zarządu Zlewni w Stalowej Woli o stanie wałów przeciwpowodziowych, 

rowów melioracyjnych i urządzeń wodnych na terenie Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres zapytał czy są uwagi lub pytania? Pytań i uwag nie 

zgłoszono. Poinformował następnie, że informacja była omawiana podczas posiedzeń Komisji 

Stałych Rady Powiatu.  

Rada Powiatu zapoznała się z informacją Zarządu Zlewni w Stalowej Woli o stanie wałów 

przeciwpowodziowych, rowów melioracyjnych i urządzeń wodnych na terenie Powiatu 

Stalowowolskiego. 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i  o  wolontariacie na 2024 rok.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały opiniowany był podczas posiedzeń 

Komisji Stałych Rady Powiatu. Następnie zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian 

bądź pytania do Pana Tomasza Woska Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia 

i  Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi? Nie zgłoszono. Następnie Przewodniczący 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
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Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 16:21 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 16:21 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 16:21 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 22.10.2024 16:21 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 16:21 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 16:21 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 16:21 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 16:21 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 16:21 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 16:21 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 16:21 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 16:21 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 16:21 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 16:21 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 16:21 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 16:21 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 16:21 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 16:21 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 16:21 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 16:21 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 16:21 

Uchwała Nr VIII/45/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 22 października 2024 r. 

w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i   o   wolontariacie na 2024 rok została podjęta. 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przekazania wniosku. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały opiniowany był podczas posiedzeń 

Komisji Stałych Rady Powiatu. Następnie zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian 

bądź pytania do Pana Krzysztofa Żmindy Sekretarza Powiatu? Nie zgłoszono. Następnie 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
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1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 16:22 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 16:22 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 16:22 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 22.10.2024 16:22 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 16:22 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 16:22 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 16:22 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 16:22 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 16:22 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 16:22 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 16:22 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 16:22 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 16:22 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 16:22 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 16:22 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 16:22 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 16:22 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 16:22 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 16:22 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 16:22 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 16:22 

Uchwała Nr VIII/46/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 22 października 2024 r. 

w sprawie przekazania wniosku została podjęta. 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającego 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu 

terytorialnego w 2024 roku. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały opiniowany był podczas posiedzeń 

Komisji Stałych Rady Powiatu. Następnie zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian 

bądź pytania do Pani Elżbiety Kulpy Skarbnika Powiatu? Nie zgłoszono. Następnie 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –21, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 16:23 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 16:23 
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3 Barbara Domin Za 22.10.2024 16:23 

4 Andrzej Szlęzak Za 22.10.2024 16:23 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 16:23 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 16:23 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 16:23 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 16:23 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 16:23 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 16:23 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 16:23 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 16:23 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 16:23 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 16:23 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 16:23 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 16:23 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 16:23 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 16:23 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 16:23 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 16:23 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 16:23 

Uchwała Nr VIII/47/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 22 października 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2024 roku została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającego 

uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu 

Funduszu samorządom powiatowym w roku 2024 na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 

r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do 

kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników 

powiatowych urzędów pracy. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do 

projektu uchwały? Nie zgłoszono. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 
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Głosów za –21, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 16:24 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 16:24 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 16:24 

4 Andrzej Szlęzak Za 22.10.2024 16:24 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 16:24 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 16:24 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 16:24 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 16:24 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 16:24 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 16:24 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 16:24 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 16:24 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 16:24 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 16:24 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 16:24 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 16:24 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 16:24 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 16:24 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 16:24 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 16:24 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 16:24 

 

Uchwała Nr VIII/48/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 22 października 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 

Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2024 na realizację zadań z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 

sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i 

kierowników powiatowych urzędów pracy została podjęta jednogłośnie. 



 16 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie cesji wierzytelności Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do 

projektu uchwały? Nie zgłoszono. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

Głosów za –20, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 22.10.2024 16:25 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 16:25 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 16:25 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 22.10.2024 16:25 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 16:25 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 16:25 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 16:25 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 16:25 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 16:25 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 16:25 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 16:25 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 16:25 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 16:25 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 16:25 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 16:25 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 16:25 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 16:25 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 16:25 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 16:25 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 16:25 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 16:25 

Uchwała Nr VIII/49/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 22 października 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie cesji wierzytelności Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej 

Woli została podjęta. 

Salę obrad opuścił Radny Andrzej Szlęzak.  



 17 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024  r. wraz z autopoprawkami. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do 

projektu uchwały? Nie zgłoszono. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

Głosów za –19, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Wstrzymał się 22.10.2024 16:31 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 16:31 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 16:30 

4 Andrzej Szlęzak Nie głosował ------------ 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 16:31 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 16:30 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 16:30 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 16:30 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 16:31 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 16:30 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 16:30 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 16:30 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 16:30 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 16:30 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 16:30 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 16:30 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 16:30 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 16:31 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 16:30 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 16:30 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 16:31 

Uchwała Nr VIII/50/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 22 października 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024  r. wraz 

z  autopoprawkami została podjęta. 
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Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2029 

wraz z autopoprawkami. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do 

projektu uchwały? Nie zgłoszono. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

Głosów za –19, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Wstrzymał się 22.10.2024 16:35 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 16:35 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 16:35 

4 Andrzej Szlęzak Nie głosował ------------ 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 16:35 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 16:35 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 16:35 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 16:35 

9 Jacek Janiec Za 22.10.2024 16:35 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 16:35 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 16:35 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 16:35 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 16:35 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 16:35 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 16:35 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 16:35 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 16:35 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 16:35 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 16:35 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 16:35 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 16:35 

Uchwała Nr VIII/51/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 22 października 2024 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 

2024 – 2029 wraz z autopoprawkami została podjęta. 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w  sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego wraz z  autopoprawkami. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do 

projektu uchwały? Nie zgłoszono. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

Głosów za –18, przeciw – 0, wstrzymujących się –2. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Wstrzymał się 22.10.2024 16:40 

2 Bogusława Latawiec Za 22.10.2024 16:39 

3 Barbara Domin Za 22.10.2024 16:39 

4 Andrzej Szlęzak Nie głosował ------------ 

5 Leokadia Gugała Za 22.10.2024 16:39 

6 Mateusz Nowak Za 22.10.2024 16:39 

7 Grzegorz Idec Za 22.10.2024 16:39 

8 Kamila Maziarz Za 22.10.2024 16:39 

9 Jacek Janiec Wstrzymał się 22.10.2024 16:39 

10 Damian Biały Za 22.10.2024 16:39 

11 Wojciech Chodorek Za 22.10.2024 16:39 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 22.10.2024 16:39 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 22.10.2024 16:39 

14 Maria Linek Za 22.10.2024 16:39 

15 Paulina Miśko Za 22.10.2024 16:39 

16 Mariusz Sołtys Za 22.10.2024 16:40 

17 Marek Olejarz Za 22.10.2024 16:39 

18 Marek Ujda Za 22.10.2024 16:39 

19 Rafał Tofil Za 22.10.2024 16:39 

20 Janusz Zarzeczny Za 22.10.2024 16:39 

21 Ryszard Andres Za 22.10.2024 16:39 

Uchwała Nr VIII/52/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 22 października 2024 r. 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej została podjęta. 

Ad. 17 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje lub mają zapytania? Nie 

zgłoszono. 

Pan Radny Zdzisław Wójcik zabrał głos. Pogratulował Panu Staroście, gdyż jak dodał, w obecnej 

sytuacji jaka jest w szkolnictwie, to nabór w 30% z poza swojego terenu budzi szacunek. Dodał, 
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że w obecnych czasach nie promuje się technicznych zawodów np. w telewizji czy w filmach. Jest 

moda jest na pokazywanie innych treści, które kształtują dzisiejszą młodzież. 

 

Ad. 18 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają wnioski lun mają informacje do przekazania?  

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 19 Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zamknął obrady Sesji wypowiadając formułę 

„Zamykam obrady VIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Myszka  

  

  

 

 Ryszard Andres 

 Przewodniczący Rady Powiatu 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 
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